
Protokół z posiedzenia 
Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Legionowie (IV kadencji)

w dniu 30 stycznia 2020 r. 

W dniu 30 stycznia 2020 roku w Urzędzie Miasta Legionowo odbyło się spotkanie pt. „Fundusze
Europejskie dla organizacji pozarządowych w 2020 roku” przygotowane przez Panią Magdaleną
Okulską  -  konsultantkę  Centralnego  Punktu  Informacyjnego  Funduszy  Europejskich.  Wszyscy
uczestnicy  otrzymali  również  kalendarze  oraz  pakiet  materiałów  informacyjnych  nt.  funduszy.
Dodatkowych informacji udziela Pani Okulska w Punkcie Informacyjnym w Warszawie.    
Następnie odbyło się  posiedzenie Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Legionowie,
zwanej dalej Radą Pożytku, w którym wzięli udział: 
1) Grzegorz Kowalski
2) Danuta Szczepanik
3) Ewa Sobierajska
4) Wiesław Jakubczak 
5) Grzegorz Powierża  
6) Krystyna Reszka
Nieobecni  byli:  Roman Biskupski,  Zdzisław Koryś,  Krystyna Mazuchowska–Pujdak,  Agnieszka
Świderska-Marciniak, Stefan Lasota i  Małgorzata Trzcińska. Lista obecności w załączeniu. 
Pani  Danuta Szczepanik przywitała  członków Gminnej  Rady Działalności  Pożytku Publicznego
w  Legionowie.  Na  wstępie  poinformowała,  że  Rada  Miasta  Legionowo  podjęła  uchwałę
Nr XIV/196/2019 w sprawie wprowadzenia Regulaminu Budżetu Obywatelskiego Gminy Miejskiej
Legionowo,  w związku  z  powyższym  Prezydent  Miasta  zwrócił  się  do  Rady  Pożytku
o wytypowanie dwóch przedstawicieli  do pracy w Zespole ds.  Budżetu Obywatelskiego. Pismo
w załączeniu. 
Swój  akces  w  pracach  zgłosili  się  Pani  Krystyna  Reszka  i  Pan  Wiesław  Jakubczak.  Innych
kandydatów nie zgłoszono. Członkowie Rady Pożytku jednogłośnie wytypowali Krystynę Reszkę
oraz Wiesława Jakubczaka do Zespołu ds. Budżetu Obywatelskiego.
Pani  Danuta  Szczepanik  przedstawiła  informację  na  temat  ustaleń  i  współpracy  ze
Stowarzyszeniem  BORIS,  które  dotyczy  doradztwa,  organizacji  szkoleń,  a  także  wyjazdu
studyjnego – w ramach dobrych praktyk np. Gdańska, Słupska dla członków Rady Pożytku oraz
pracowników komórek organizacyjnych  współpracujących z trzecim sektorem.
Nawiązując do planowania na  2020 rok poprosiła członków Rady Pożytku o zgłaszanie swoich
propozycji i wniosków do planu pracy. 
Pani Danuta Szczepanik dodała, że nie udało się wysłuchać prezentacji Fundacji Emanio Arcus, a
Fundacja może się pochwalić powołaniem Zakładu Aktywności Zawodowej oraz uruchomieniem
Baru „Zdrówko” przy ulicy Jagiellońskiej.
Pan  Wiesław  Jakubczak  zaproponował,  aby  Rada  Pożytku  zobaczyła  działania  Stowarzyszenia
Artbale w czasie kolejnego projektu podczas zgrupowania w Popowie.
Pan Grzegorz Powierża zaproponował, żeby zaprezentować funkcjonowanie swojej organizacji na
Stadionie Narodowym w Warszawie - poprzez inkubator przedsiębiorczości. 
Pan Wiesław Jakubczak zaproponował zorganizowanie Forum dla organizacji pozarządowych.
Pani Danuta Szczepanik poinformowała, że trwają  rozmowy ze Stowarzyszeniem Boris  na temat
zorganizowania Forum.



Pani Ewa Sobierajska poinformowała, że propozycja stowarzyszenia Boris w sprawie organizacji
Forum zostanie przedstawiona Radzie Pożytku do zaopiniowania. Każdy członek Rady może już
składać propozycje dot.  tego spotkania.
Ze  względu  na  to,  że  nie  wszyscy  członkowie  Rady  uczestniczyli  w  spotkaniu,  Pani  Ewa
Sobierajska prześle  informację o wyborze przedstawicieli  do Zespołu Budżetu Obywatelskiego
oraz informację o  konieczności zgłaszania propozycji do planu pracy.   
Na tym posiedzenie zakończono.
Protokołowała Ewa Sobierajska  

Załączniki:
1. Lista obecności.
2. Pismo z dnia 23.01.2020 r. 
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